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Az első szervizben mondták… 1. rész.

ASI- Pikó Zsuzsa (Mitsubishi Lancer Evo IX.): „Egész jól sikerült az első kör, jó volt a gumiválasztásunk
is, de nyűgjeink vannak a lassítókkal.”

Herczig Norbert- Benics Kálmán (Skoda Fabia S2000): „Az első körben, az első pár autónak kicsit
nagyobb sárban kellett mennie, érdekes volt, hogy amikor visszafordultunk a körre már tisztább
nyom volt, pedig csak néhány autó ment el. A féktávokon kell még egy picit javítanunk és akkor jó
lesz.”

Kazár Miklós- Percze Nándor (Mitsubishi Lancer Evo IX.): „Ezen a versenyen tényleg kijön az, hogy
aki hátrébb rajtol, az jobb időket tud menni. Olyan emberekkel vagyunk szoros csatában, akik eddig
nem végeztek a mezőny elején. Nincsen semmi gond, mert a következő körben már nem lesz ilyen
előnyük. Minimálisak a különbségek, nyomjuk neki és kész!”

Bútor Róbert- Bacigal Igor (Peugeot 207 S2000): „Igazából sokat csúszkáltunk, nagyon vizes volt a
pálya és nem találtuk el tökéletesen a gumiválasztást. Bemelegítésnek jó volt az első kör, majd a
második körben egy kicsit jobban támadunk.”

Kakuszi Zsolt-Kakuszi Csaba (Ford Fiesta S2000): „Túl sokat csúszkáltunk, de azon kívül nem volt
problémánk. Az abroncsválasztásunk sem sikerült rosszul, így már csak gyorsulnunk kell egy picit.”


